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Onderwerpen RIB 14 september’17 Opmerkingen 

Geen distributie jodiumtabletten

Bijtincidenten -Roskam: Wanneer de melder 
aangeeft dat er geen actie hoeft te 
worden ondernomen, wordt het 
dan nog wel in de gaten gehouden? 
 - Eijden: Kan er meer 
gecommuniceerd worden over het 
belang van melden. 
- Wethouder Dragt geeft aan dat 
dit via de website en de 
gemeentepagina kan worden 
gecommuniceerd.

Crisis- en herstelwet Experimentstatus aanvraag Uitwisseling 5 okt., training 
omgevingswet

Middeldure huurwoningen Nvt

Bouwrijp maken Princenhof Spijkerman: Een deel van de kavels 
blijft beschikbaar voor Afas? 
- Dragt: Daar worden met Afas 
financiële afspraken over gemaakt 
voor een periode van 3 jaar.
- Roskam: voldoende rekening 
gehouden met toename 
bouwverkeer, woon-werk verkeer. 
- Vos: is er vervanging voor de 
vrachtwagenparkeerplaats? 
- Wethouder Dragt: Er wordt een 
vervangende locatie voor de 
vrachtwagens gezocht, voorlopig 
enkele plaatsen bij oude ingang 
Pon.  

Regionale Uitvoeringsdienst Utrecht – overgang 
outputfinanciering

raad 21 sept., 1ste 
Bestuursrapportage

Uitstel terinzagelegging ontwerp-inpassingsplan 
Kantoren

Nvt

Start bouwwerkzaamheden AFAS Experience Centre

Privacygevoelige informatie aanbesteding 
leerlingenvervoer

Nvt

Stand van zaken Leerlingenvervoer - Wethouder Van Beurden geeft 
aan dat er formele waarschuwing 



naar de betreffende vervoerder is 
gestuurd. De kosten voor 
vervangend vervoer die de 
gemeente heeft gemaakt wordt 
verhaald. 

Horsewise, bouw bedrijfswoning -Spijkerman vraagt hoe het kan dat 
in het verleden de 2e 
bedrijfswoning verkocht is? 
- Overweg noemt dat dat de reden 
is dat het hier in de RIB genoemd 
wordt. 

Monitoring / Toezicht nieuwe inzamelen - Brink: Kan de boete voor afval 
naast de bak vermeldt worden op 
de containers? Suggestie meer te 
handhaven. 
- Overweg zegt toe na te denken 
over het vermelden van het 
boetebedrag op de container. De 
hoogte van de boete wordt 
nagevraagd. 
- Roskam: vraag over de pilot post 
bezorgers, en over stankoverlast in 
de zomerperiode. 
-Overweg: postbezorgers maken 
foto’s van de containers en sturen 
deze naar de Boa’s. Er wordt ook in 
de zomerperiode  elektronisch 
aangegeven wanneer de container 
voor ¾ deel vol zit. 
- Wethouder van Beurden geeft aan 
dat na de recente berichtgeving er 
steeds weer aan de 
brancheorganisaties wordt 
aangegeven dat de informatie moet 
worden gecheckt en dat die 
informatie met burgers gedeeld 
wordt. 

Variabele tarieven voor de afvalstoffenheffing Geen bespreking i.v.m. behandeling 
in december. Aantal vragen die de 
raad meegeeft aan het college 
voorafgaand aan het raadsvoorstel: 
Roskam:
 - Is de gemiddelde 
afvalstoffenheffing inderdaad het 
gemiddelde of het mediaan?  
- Komt er een onderscheid tussen 
30/60 liter zakken? 
- Wordt de afvalstoffenheffing voor 
1 en 3 persoonshuishoudens 
duurder dan nu? 
Brink: 



- Uitgaand van het tweede 
scenario; wordt er bij de 
berekening van gemiddelde tarief 
uitgegaan van 32 zakken per jaar 
per gezin? 

Lijst A-stukken Raad 21 september 2017

A informatie van het college ter kennisname
A.1 brief aan Syntus plus bijlage
A.2 brief aan bewoners Van Hardenbroeklaan nav hun schrijven van 30 april 2017
A.3 raadsinformatiebrief 2017-05
A.4 stand van zaken plattelandsontwikkelingsprogramma LEADER Utrecht Oost
A.5 memo college Reconstructie Hessenweg Achterveld (verkeersplan fase 2)
A.6 reactie college op mail hr. Van den Berg over Het nieuwe afvalbeleid
A.7 beantwoording schr. Vragen fractie  CDA inzake bedrijventerrein De Fliert
A.8 memo college Achtergrondinformatie planontwikkeling De Fliert 25


